



# Persatuan IbuBapa Dan Guru

Sekolah Menengah Islam Hidayah (SMIH) &  
Sekolah Rendah Islam Hidayah (SRIH)  
Kg. Sinaran Baru, KM 26, Jalan Johor Bahru,  
81300 Skudai, Johor  
Tel: 07 5574689/5569932  
<http://www.hidayah.edu.my>



---

Ruj. Kami: PIBG SRIH&SMIH.2013 ( )

16 Julai 2013

Y.B./ Dato/ Datin/ Tuan/ Puan,

*Assalamualaikum wrh. wbt.*

## **Dana Hidayah untuk Pembinaan Bangunan SRIH & SMIH**

Dana Hidayah ialah satu tabung khas yang diwujudkan oleh [Pusat Pendidikan Hidayah](#) (PPH) bagi menampung perbelanjaan pembangunan fizikal sekolah: [Sekolah Rendah Islam Hidayah](#) (SRIH) dan [Sekolah Menengah Islam Hidayah](#) (SMIH). Semua sumbangan yang disalurkan ke tabung dana ini akan dibelanjakan untuk aktiviti pembangunan sekolah, terutamanya pembinaan bangunan baru untuk menaiktaraf kelas, bilik guru, makmal sains & komputer dan sebagainya.

Sokongan dan bantuan tuan/puan terhadap pembangunan dan kemajuan sekolah ini secara langsung menjadi faktor utama yang mengharumkan nama sekolah di mana anak-anak dapat belajar dengan lebih baik seterusnya menempa kecemerlangan dalam bidang akademik dan juga penonjolan sahsiah soleh dan solehah. *InshaaAllah* semoga usaha ini menjadi amal jariah yang melahirkan anak soleh dan musleh yang akan mendoakan kedua ibubapanya. Kini Sekolah Islam Hidayah ini telah dikenali dan semakin mendapat perhatian di hati masyarakat yang dahagakan pendidikan Islam dan berhasrat untuk membentuk anaknya menjadi *soleh wa musleh*.

Pembangunan seterusnya yang dicadangkan ialah pembinaan bangunan sekolah tambahan untuk SRIH bagi menampung peningkatan daripada segi bilangan pelajar dan yang berkaitan dengannya. Anggaran kos perbelanjaan ialah lebih kurang **RM2.4 juta**.

Sehubungan dengan itu, pihak Dana Hidayah dengan kerjasama PIBG SRIH & SMIH ingin membuka dengan seluas-luasnya peluang kepada seluruh masyarakat dan juga sesiapa sahaja yang ingin menyumbang kepada *saham akhirat* ini.

Berikut adalah beberapa kaedah bagaimana *saham akhirat* Tuan & Puan boleh disalurkan ke pihak Dana Hidayah:\*

- i. Sumbangan terus ke akaun Dana Hidayah  
(Bank Muamalat – 01020001215710 atau Maybank – 551306500918).
- ii. Sumbangan dalam bentuk cek atas nama ‘Dana Hidayah’.

Semoga usaha kita ini akan dirahmati dan diberkati oleh Yang Maha Esa dan Sekolah Islam Hidayah akan terus melipatgandakan usaha bagi mencapai hasrat membentuk dan melahirkan insan rabbani sebagaimana yang telah dinyatakan dalam falsafah pendidikan sekolah.

Sekian, *Jazakallahu khairan kathira*.

Yang benar,



**Alias Mohd**

*Pengerusi* PIBG SMIH

[aliasmohd@hidayah.edu.my](mailto:aliasmohd@hidayah.edu.my) (013-3452451)

\*Semua sumbangan (RM 500 dan ke atas) boleh mendapat pengecualian cukai pendapatan. Pihak PPH akan mengeluarkan resit rasmi untuk membolehkan saudara/i menuntut pengecualian cukai pendapatan.